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   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 2021-10-19 

Plats och tid Naverlönnsalen, kommunhuset Svedala  kl. 09.15 - 14.09  
  
Beslutande Filippa Ekelund ordf. 

Jens Foreby sekr. 
 

Larissa Bröddén 
Loke Wallin 
Ida Olsson 
John Uvebrant 
Ebba Jönsson 
Elin Månsson 
Maja Sitek 
Alice Netterheim 
Gabriel Nordberg 
Erika Fihnn 
Tim Halilovic-Man 
Emla Tegnér 

Arvid Adielsson 
Vincent Kryhl 
Ella Muhic¨ 
Moa Lindgren 
Marcus Borsell 
Ida Palminger 
Ella Schavon 
Tova Hansson 
Lindahl 
Svala Damformare 
Nellie Hånell 
Amanda Ekelund 
Rebecka Bryland 
Narma Kamaran 
Ahmad Alsermani 

Johannes Leth 
Moa Wallentinson 
Ebba Jacobsson 
Johan Torrud 
Farah Ennamiri 
Eric Noghi  
Ibrahim Alnajjar 
Hannah Wideheim 
Clara Svensson 
Fatima Hamam 
Yumna Dasuqi 
Annie Cederbom 
Dalia Kamf Hoppe  
Jasmine Kamf Hoppe 
Sigrid Henriksson 

 

Övriga deltagare 
Sixten Hansson, Oskar Hessle, Freja Manhammar, Emma 
Kulinski, Alice Arnstrup, Ishaal Khan, Amanda Sjölund, Ajla 
Hasanbegovic, Emilia Zäll, Selma Friberg, elever årskurs 4-5 
Albin Jusufi, Issa Ahmed, ansökande elever 

Lina Walldén, Elsa Nilsson, Mårten Jönsson, Jens Mollberger, 
Johanna Gustavsson, Emma Åkesson, fritidsassistenter Ungas 
fritid 
Annika Rudolfsson, lärare Spångholmsskolan. Birgitta Delring, 
ordförande Kultur-och fritidsnämnden. Tomas Djurfeldt, Kultur- 
och fritidschef. Fredrik Aksell, utbildningschef. Lise-Lott Nilsson, 
grund-och gymnasieskolechef. Per-Ola Valastig, ledamot 
utbildningsnämnden 

       

Utses att justera   Ella Schavon, Ebba Jönsson   
     
Datum för justering 2021-10-29   
     
Underskrifter     
 Sekreterare    

  Jens Foreby 
 
 

Paragrafer 1-11 

 Ordförande    

  Filippa Ekelund   
  

 
   

 Justerande    

  Ella Schavon Ebba Jönsson 
     

ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Ungdomsparlamentet   
    
Sammanträdesdatum 2021-10-19   
    
Datum för  
anslags uppsättande --------------- 

Datum för  
anslags nedtagande --------------- 

    
Förvaringsplats  
för protokollet Utbildning   
    
Underskrift  

Lina Walldén 
  

 
                        Utdragsbestyrkande 



SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 
 

2021-10-19 

 
 
 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 
§ 1   
 

  Val av justerare  
 

Ella Schavon och Ebba Jönsson kandiderar till justerare. 
 
Ungdomsparlamentet beslutar 
 
att välja Ella Schavon och Ebba Jönsson till justerare. 
______________  
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Ungdomsparlamentet 
 

2021-10-19 

 
 
 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 2 
 
Genomgång av föregående protokoll 
 
Ordförande läser föregående protokoll och informerar om att protokollet 
går att hitta på Svedala kommuns hemsida. 
 
Ungdomsparlamentet beslutar 
 
att godkänna föregående protokoll utan ändringar. 
______________  
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 3   
 
  Preliminära mötestider 2022 
   

Den preliminära mötestiden för 2022 är vecka 11.  
 

Ungdomsparlamentet beslutar 
 
att notera informationen till protokollet. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 4 
 

  Informationspunkter:  
  Redovisning av föregående beviljade motioner 
 
  A. Metallkorgar till basketmål till Spångholmsskolans skolgård 
  De sökte 700 kr 
  De beviljades 700 kr 
  Pengarna har använts 

Amanda Ekelund, elev på Spångholmsskolan, berättar att metallkorgarna 
är inköpta men ännu inte uppsatta. 

 
  B. Trygghetsvandring  

Lina Walldén berättar att trygghetsvandringen skulle varit förra terminen 
men det gick inte. Finns det intresse så kan man ha en trygghetsvandring 
i Svedala och Bara denna termin och senare Klågerup. 
Ungdomsparlamentet visar intresse. 

 
  C. Sportevent  

Vid förra mötet föreslogs ett sportevent vid flera tillfällen under mötets 
gång. Ordförande frågar om det fortfarande finns intresse för ett 
sportevent. Ungdomsparlamentet visar intresse. Elevråden uppmuntras 
kontakta Ungas fritids personal för hjälp att arbeta med detta eventet. 

 
 
Ungdomsparlamentet beslutar 
 
att notera informationen till protokollet. 
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   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

§ 5  
 
Ekonomisk redovisning 
 
Fasta kostnader  
Ungdomsrådet     10 000 kr  
Ungdomsrådet busskort    2 000 kr  
Arvode ordförande    4 000 kr  
Arvode sekreterare     4 000 kr  
Bussresor för parlamentet   4 500 kr  
Elevrådsutbildning Elevernas riksförbund 10 000 kr  
Övriga elevrådsutbildningar   10 000 kr  

____________________________________  
Summa       44 500 kr  
 
 
Beviljade medel  
”Metallkorgar till basketmål till  
Spångholmsskolans skolgård” 

700 kr  
___________________________________________________ 
Summa      700 kr 
 
 
  
___________________________________________________ 
Summa total     45 200 kr  
Summa kvar           54 800 kr 

 
 
 
 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
 
  att notera informationen till protokollet. 
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2021-10-19 

 
 
 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 6 
 

  Frågestund skola, utbildning samt kultur och fritid 
   

Ungdomsparlamentet har bjudit in Tomas Djurfeldt, Liselott Nilsson och 
Fredrik Aksell för att besvara frågor gällande skola, utbildning samt 
kultur och fritid. 
 
Spångholmsskolan frågar: 
 
- om pengar till skolans klasser åk. 9 och till spelsaker. 

Svar: Det finns en budget för skolorna och rektorn är den som beslutar 
kring hur den används och reglerna kring klassresor och annat för elever 
åk. 9 är olika för varje skola, så man får prata med rektorn om det. 
 
- om skolans mögelsituation. 

Svar: Det kommer fixas. Taket ska bytas ut och skolan ska byggas om. 
Snart ska de få paviljonger att ha lektioner i som ska stå där tills 
problemet är helt löst. 
 
- om att få en bättre skolgård. 

Svar: Ska tittas på men det är inte lönt att göra något förrän paviljongerna 
är borta 
 
- om att mellanstadieelever ska få vara inne i cafeterian. 

Svar: De behöver ta upp det med skolans ledning. 
 
- om att strömmen går väldigt mycket. 

Svar: Det har kanske med bygget att göra. Lise-Lott och Fredrik tar det 
med sig.  

 
 
Aggarpsskolan frågar: 
 
- om att ha duschdraperi och klockor i omklädningsrummen. 

Svar: Duschdraperier har satts upp i omklädningsrum men de blir 
ofräscha väldigt snabbt så de tas ner. Ta upp klockorna med skolan. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 
- om att elever ska få bestämma skolmat. 

Svar: Skolorna ska ha matråd med skolans kockar, ta upp det där. 
 
- om att ha kameror vid skolan eftersom mopeder tas sönder. 

Svar: Kameraövervakning är ett känsligt område. Skolan kan ansöka men 
de kommer förmodligen få ett nej. Det man behöver arbeta med på 
skolan är värdegrundsarbete, för att förebygga att det händer liknande 
saker. 
 
Klågerupskolan frågar: 
 
- om att de inte får svar från rektorn om saker de vill göra 

Svar: Ta hjälp av vuxenstöd till elevrådet och kontakta rektorn 
 
- om att biblioteket har lunchstängt och man vill ha öppet eftersom 

skolan inte har mycket plats att sitta. 

Svar: Tomas ska ta detta med sig. 
 
- om att duschen inte är indelad och därför duschar få elever och 

vattnet är alltid iskallt. 

Svar: Prata med rektorn om det. Skolan ska moderniseras och byggas ut 
men detta kan ta ett tag. 

 
Naverlönnskolan frågar: 
 
- om varierande temperaturer i skolan. 

Svar: Kommunen är medveten om problemet men kan inte fixa det än. 
 
- om varför det bara finns en hemkunskapssal på skolan, vilket gör att 

vi måste ha teori halva terminen? 

Svar: När skolan byggdes räknades det ut hur många hemkunskapssalar 
som behövdes, det kan ha ändrats, men ni får den tiden teori och praktiskt 
som ni ska få på en termin enligt läroplanen, oavsett hur många 
hemkunskapssalar. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

- om att det händer många saker på skolan som lärare inte stoppar som 
t.ex. folk som stjäl cyklar och elever som röker. 

Svar: De har pratat med rektorn på skolan om rastaktiviteter för att 
stoppa detta och ska prata om att ha mer tillsyn utomhus. 
 
- om att några elever har tagit reda på kulturskolans kod till skolan. 

Svar: Tomas tar det med sig och koden till skolan ska bytas. 
 
- om att lärare och rektor vet vem som röker men gör inget. 

Svar: Skolan gör saker, till exempel pratar med vårdnadshavare m.m. 
men det vet inte eleverna på skolan eftersom detta är personligt och inget 
som skolan går ut med. 
 
- om elevrådet har en budget eller inte. 

Svar: Elevrådets vuxenstöd ska prata med rektorn. 
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  § 7 
 

  Motioner 
   

Till dagens sammanträde har det inkommit tre motioner och en 
proposition. 
 
a) Playstation 4 Slim 
b) Höstläger med Ungas fritid 
c) Elevrådsmiddag¨ 
d) Biljardköer till kuben 
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  § 7a)    
 

Namn på motion 
PlayStation 4 Slim 

Namn på ansökande 
Albin Jusufi, Issa Ahmed Omar 

Bakgrund 
Ps4:at i kuben funkar inte i och det går inte att laga. Vi söker därför pengar till att 
köpa ett nytt och några spel 

Mål/syfte 
Det finns många ungdomar som kommer till kuben för att umgås och vi vill ha 
detta för att kunna spela tillsammans 

Hur ska ni genomföra det? 
Beställa/köpa in. 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 
Fler möjligheter att umgås och spela tillsammans 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 
5 000 kr 

 
 

  Ungdomsparlamentet beslutar 
 
  Efter diskussion att bevilja motionen med ökad summa, 6 000 kr. 
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  § 7b) 
 

Namn på motion 
Höstläger med Ungas fritid 

Namn på ansökande 
Ella Schavon, Ibrahim Alnajjar 

Bakgrund 
Vi är sju ungdomar från Svedala kommun som planerar ett läger i Göteborg under 
höstlovet (2-4 november). Lägret är planerat att "rymma" 20 ungdomar och 3 
vuxna från Ungas fritid. 

Mål/syfte 
Vårt mål är att ungdomar ska lära känna andra från andra delar av kommunen, vi 
vill helt enkelt skapa en bättre gemenskap i kommunen och självklart ha kul under 
lägret. 

Hur ska ni genomföra det? 
Vi åker buss upp till Göteborg vilket kostar 20 034kr tur och retur. Väl uppe i 
Göteborg ska vi bo på Göteborgs vandrarhem, sovplatserna där kostar 
tillsammans 10 000kr (för 20 ungdomar och 4 vuxna). Andra dagen i Göteborg ska 
vi till Liseberg, åkpassen och inträdet kostade för alla 12 875kr. Vi ska även till 
Universeum en av dagarna, inträdet där för alla blir 4 225kr. All mat vi ska äta 
kostar tillsammans 5 600 (middag, lunch, frukost och nåt mellanmål), vi äter 
frukost på Göteborgs vandrarhem för 75kr/person. 
 
Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 
Svedala kommuns ungdomar gynnas av detta genom att få träffa nya människor 
och i allmänhet bara ha kul och Umgås med andra. 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 
50 000 kr 

 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
 
  Efter diskussion att bevilja motionen på en sänkt summa, 36 300 kr. 



SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 13 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 
 

2021-10-19 

 
 
 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 7c) 
 
 

Namn på motion 
Elevrådsmiddag 

Namn på ansökande 
Ella Schavon 

Bakgrund 
Vi vill skapa en bättre gemenskap mellan elevråden genom att göra olika 
aktiviteter tillsammans. 

Mål/syfte 
Vårt mål är att de olika elevråden i kommunen ska kunna lära känna varandra 
bättre. 

Hur ska ni genomföra det? 
Vi bjuder in elevråden till en middag i slutet av terminen, varje elevråd väljer ut fem 
personer som vill med (helst ska både ordförande och sekreterare med). 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 
Genom att stärka bandet mellan de olika elevråden kommer dem kunna lösa 
svåra frågor tillsammans. 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 
6 000 kr 

 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
 
  Efter diskussion att bevilja motionen på en ökad summa, 10 000 kr 
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  § 7d) 
 

Namn på motion 
Biljardköer till Kuben 

Namn på ansökande 
Amanda Ekelund 

Bakgrund 
Vi spelar ofta biljard på kuben och nu börjar folk tröttna pga att dom är sönder 

Mål/syfte 
Att ha kul tillsammans och att kunna spela utan bråk om köer. 

Hur ska ni genomföra det? 
Köpa ny köer. 5 biljardköer, 500kr/st 
 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 
Då det är till mötesplatsen kan alla använda dom till att spela biljard. 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 
2 500 kr 

 
 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
 
  Efter diskussion att bevilja motionen på ansökta summan, 2 500 kr. 
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§ 8 
 
Val av tillfällig mötesordförande 
 
Då det är mot stadgarna att ordförande klubbar igenom sin egen 
ansvarsfrihet utser ungdomsparlamentet en tillfällig mötesordförande 
under den punkten.  
 
Ella Schavon, Johannes Leth, Freja Manhammar, Sixten Hansson, 
Amanda Sjölund och Gabriel Nordberg kandiderar till tillfällig 
mötesordförande. 

 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
 

att välja Johannes Leth som tillfällig ordförande. 
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§ 9 a) 
 

Ansvarsfrihet för ordförande  
 
För att ordförande ska bli beviljad ansvarsfrihet och erhålla sitt arvode på 
3000 kr så skall vederbörande ha gjort följande: 
 
Leda Ungdomsparlamentets sammanträden och representera 
Ungdomsparlamentet i olika sammanhang. Vara Ungdomsparlamentets 
kontaktperson samt kontaktperson för Ungdomsrådets sammanträden. 
Ordförande ska också sammankalla till Ungdomsrådets sammanträden 
och ha uppfyllt den obligatoriska närvaron på 100% av 
Ungdomsparlamentets sammanträden samt minst 80% av Ungdomsrådets 
sammanträden. 
 

 
Ungdomsparlamentet beslutar 

 
att ordförande Filippa Ekelund beviljas ansvarsfrihet och erhåller därmed 
ett arvode på 3 000 kr 
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§ 9 b) 
 

Ansvarsfrihet för sekreterare 
 
För att sekreteraren ska bli beviljad ansvarsfrihet och erhålla sitt arvode på 
3000 kr så skall vederbörande ha gjort följande: 

  
Föra protokoll vid Ungdomsrådets sammanträden samt skicka ut dessa till dem 
det berör. Skicka ut en eventuell dagordning minst en vecka innan 
Ungdomsrådets sammanträden och bjuda in utomstående personer till 
Ungdomsrådets sammanträden i den mån det behövs. Tillsammans med 
ungdomsparlamentets kontaktperson/vuxenstöd föra ungdomsparlamentets 
protokoll. Sekreteraren ska även uppfylla den obligatoriska närvaron på 100% 
av Ungdomsparlamentets sammanträden, samt minst 80% av Ungdomsrådets 
sammanträden. 
 
Ungdomsparlamentet beslutar 
 
att sekreterare Jens Foreby beviljas ansvarsfrihet och erhåller därmed ett 
arvode på 3 000 kr 

 
 
 
 
 
 

  



SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 18 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 
 

2021-10-19 

 
 
 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 
  § 10 
 
  Val av ordförande och sekreterare 
 

På ungdomsparlamentets sista möte ska ny ordförande och sekreterare för 
ungdomsrådet och ungdomsparlamentet väljas. Personerna som väljs 
sitter på posterna från den 1 januari 2022 till den 31 december 2022, det 
vill säga ett helt verksamhetsår. Som ordförande och sekreterare har du 
en obligatorisk närvaro på 100% på ungdomsparlamentets sammanträden 
samt 80% på ungdomsrådets möten. Du ska även göra de arbetsuppgifter 
som beskrivs under ”ansvarsfrihet för ordförande” och ”ansvarsfrihet för 
sekreterare”. Som ”lön” för det arbete du har lagt ner under året får du 
som sekreterare eller ordförande ett arvode på 3000 kr. 
 
För att kunna väljas till ordförande eller sekreterare ska du vara 
folkbokförd i Svedala kommun alternativt gå på en av skolorna, du måste 
även ha börjat i årskurs 6 och ännu inte ha fyllt 22 år. 
 
För att söka till någon av posterna kan du antingen skicka in en 
kandidatur till Ungdomsrådet innan mötet eller kandidera på plats. Du 
presenterar då dig själv, varför du vill söka posten och berättar varför du 
tror att just du hade gjort ett bra arbete som sekreterare eller ordförande. 
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  § 10a) 
 
  Val av ordförande för verksamhetsår 2022 
   

Det har kommit in en skriftlig kandidatur till ungdomsrådet från Ibrahim 
Alnajjar och han presenterar sig också på plats. Ingen kandiderar på plats. 

 
  Ungdomsparlamentet beslutar 
   
  Att välja Ibrahim Alnajjar till ordförande för Ungdomsråd och 

Ungdomsparlament under verksamhetsåret 2022. 
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  § 10b) 
 
  Val av sekreterare för verksamhetsåret 2022 
   

Det har kommit in en skriftlig kandidatur till ungdomsrådet från Ella 
Schavon och hon presenterar sig också på plats. 

  Ingen kandiderar på plats. 
  
  Ungdomsparlamentet beslutar 
   
  Att välja Ella Schavon till sekreterare för Ungdomsråd och 
  Ungdomsparlament under verksamhetsåret 2022. 
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  § 11 
 
  Övrigt 

 
- Ordförande berättar om vad Ungdomsrådet är och vad de gör och 
berättar att det behövs fler medlemmar. De som är intresserade ombeds 
stanna kvar efter mötet.  
 
- Elevråden blandas och diskuterar vad de vill åstadkomma med sina 
elevråd och ger tips till andra. Några saker som tas upp är: att klassen 
måste få sin röst hörd och att elevråden behöver samarbeta mer. 
Ordförande för elevråden byter kontaktuppgifter.  
 

  Ungdomsparlamentet beslutar 
   
  Att notera informationen till protokollet. 
 


